

**Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE**

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: 10/ September / 2026
Ref: ASM/ 013/2026

التاريخ 10/ سبتمبر / 2026
المرجع : ASM /013/2026

Subject: Disclosure - Partial Disposal of Listed Equity Investments and Voluntary Prepayment of an AED 600 Million Loan Tranche

الموضوع : إفصاح - بيع جزء من الاستثمارات في الأسهم المدرجة والسداد المبكر والطوعي لشريحة قرض بقيمة 600 مليون درهم إماراتي

Greetings,

تحية طيبة و بعد،

Al Seer Marine Supplies and Equipment Company PrJSC ("ASM" or the "Company") announces that, as part of its investment portfolio and balance-sheet management activities, it disposed of a portion of its listed equity investments through separate on-market transactions executed at prevailing market prices.

تعلن شركة الصير للمعدات والتوريدات البحرية ش.م.خ. («الصير مارين» أو «الشركة») أنها، في إطار أنشطتها المتعلقة بإدارة محفظتها الاستثمارية ومركزها المالي، قامت ببيع جزء من استثماراتها في الأسهم المدرجة من خلال معاملات منفصلة نُفذت في السوق وفقاً لأسعار السوق السائدة.

The proceeds generated from these disposals were applied toward the voluntary prepayment of an AED 600 million tranche under the Company's existing term loan facility. The Company confirms that the voluntary prepayment was completed in full during September 2026.

وقد تم استخدام المتحصلات الناتجة عن عمليات البيع المذكورة في السداد المبكر والطوعي لشريحة بقيمة 600 مليون درهم إماراتي ضمن تسهيلات القرض لأجل القائمة لدى الشركة. وتؤكد الشركة أنه تم استكمال السداد المبكر والطوعي لهذه الشريحة بالكامل خلال شهر سبتمبر 2026.

The voluntary prepayment has reduced the Company's outstanding borrowings and associated finance costs.

وقد أدى السداد المبكر والطوعي إلى خفض رصيد الاقتراضات القائمة على الشركة وتكاليف التمويل المرتبطة بها.

Thanks and Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Signed by:

848D5BFB525547F...

جوى نيفينس – الرئيس التنفيذي
Guy Neivens - CEO

